

Margin Change Request Form

保证金变更表格

The undersigned requests the margin requirement on their GAIN Global Markets, Inc. trading account be changed as indicated below.

签署人要求对他/她在嘉盛全球市场有限公司的交易账户的保证金要求做如下变更。

The new margin requirement will affect both existing and new positions.

新保证金要求将影响已有和新建头寸。

Date

日期 _____

Customer Name

客户姓名 _____

Account Number

账户号码 _____

Customer Tel #

客户电话号码 _____

Customer Email

客户电邮 _____

NEW Margin Requirement

新保证金要求 _____

GAIN Global Markets, Inc. may change the Margin Requirements at any time, without prior notice to Customer. No previous Margin Requirement shall preclude GAIN Global Markets, Inc. from increasing that requirement without prior notice.

嘉盛全球市场有限公司可能没有事先通知客户就随时变更保证金要求。任何先前的保证金要求不排除嘉盛全球市场有限公司在不进行事先通知的情况下提高该要求的权利。

The high leverage and low margin associated with Foreign Exchange Trading can result in significant losses due to price changes in Foreign Exchange Contracts and Cross Currency Contracts. Customers must maintain the Minimum Margin Requirement on their Open Positions at all times. It is the customer's responsibility to monitor their Account Balance. GAIN Global Markets, Inc. has the right to liquidate any or all Open Positions whenever the Minimum Margin Requirement is not maintained.

由于外汇合约和交叉货币合约价格的变化，外汇交易相关的高杠杆和低保证金可能导致显著亏损。客户必须始终维持未平仓头寸的最低保证金要求，客户有责任监控他/她的账户余额。嘉盛全球市场有限公司有权随时平仓任何或所有未满足最低保证金要求的未平仓头寸。

Foreign Exchange trading is highly speculative and is suitable only for those customers who: 外汇交易具备高投机性，仅适合以下客户：

- (a) understand and are willing to assume the economic, legal, and other risks involved, and 其理解并愿意承担所涉经济、法律以及其它风险，且

2018 年 7 月

GAIN Global Markets, Inc.
Bedminster One
135 US Highway 202/206 Suite 11
Bedminster, NJ 07921, USA

Margin Change Request Form

(b) are financially able to assume losses significantly in excess of margin or deposits.
其财务状况有能力承担显著超过其保证金或存款数额的损失。

Customer Signature X _____

客户签名

Date _____

日期

Customer Signature (if joint) X _____

客户签名（如为联合账户）

Date _____

日期

Please sign and email completed form to global.support@forex.com. Many clients find it is easiest to take an image and email the form using an internet enabled camera phone.

请将此表格填写完整、签名后发送到 cn.support@forex.com。许多客户会选择最便捷的方式，即通过可上网的手机给表格拍照然后电邮给我们。